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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wloctawka zwracam siq z uprzejmq pro6bq o wydanie

dyspozycji odpowiednim slu2bom komunalnym by zechcialy dokonai naprawy nawierzchni

ulicy Zielony Rynek odcinka od ulicy Szczq6liwej do ulicy Miedzianej. Dziury powstajq po

wypadniqciu kostek granitowych, kt6re nieuprzqtniqte le2q na ulicy i stanowiq duie

zagro2en ie dla mieszkaric6w.

Czy istnieje jakakolwiek szansa na wymianq kostki, kt6ra jest nielubiana przez mieszkafc6w

od poczqtku jej ulo2enia.
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